
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 9. august 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1255 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1255:  

”I forlængelse af artiklen ”Personale på hospitalsafdeling bliver udsat for vold og 

Trusler” endt på TV2 Lorry den 9. august 2018 bedes ministeren oplyse, om 

ministeren eller Arbejdstilsynet er vidende om, at der er lignende 

arbejdsmiljøproblemer på de neurologiske afdelinger på andre sygehuse i Region 

Hovedstaden eller i de andre fire regioner? Vil ministeren i bekræftende fald 

oversende oplysningerne til Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg? ” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet om bidrag fra Danske 

Regioner og fra Beskæftigelsesministeriet. På baggrund af  

bidraget forventes spørgsmålet at kunne besvares ultimo september.  
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